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AD. 1.  

 Dorijan Brubnjak pozdravlja prisutne te ističe kako smo danas ovdje kako bi se iznijele 

aktivnosti od važnosti za nacrt proračuna. Obzirom da tema sastanka gradski proračun, poziva 

članove gradske uprave da preuzmu riječ. 

 Gradonačelnik pozdravlja prisutne te zahvaljuje na dolasku. Konstatira kako su svi 

članovi mjesnog odbora prisutni. Daje riječ pročelnici Lukšić, a vezano za kapitalne projekte, 

nakon čega će pročelnik Žužić istaknuti ono što se tiče komunalnih aktivnosti. Po završetku 

izlaganja, otvorit će se rasprava sa članovima odbora. 

 Pročelnica Lukšić pozdravlja prisutne te u kratkim točkama iznosi ono što je dosad 

izvedeno, te ono što se planira izvesti u 2023. godini. Ako govorimo o onome što se napravilo 

u ovoj godini, ističe, možemo krenuti od lokalne ceste Vinež-Juraj, gdje je Grad Labin bio 

investitor polaganja nove pješačke staze, i usput je zajedno sa tvrtkom Vodovod < d.o.o. 

rađeno i polaganje kanalizacije i vodovoda na tom djelu ceste. Dalje je IVS, isto tako, izvan 

našeg proračuna, radio značajan zahvat na kanalizaciji. Druga stvar koju bi istaknula jesu 

pripreme, projekti do početka gradnje. U sklopu toga, spominje Dječji vrtić Vinež, tj. novi vrtić, 

desno prema cesti za Viškovići, gdje se stiglo do građevinske dozvole, a uskoro i do izmjene 

dozvole, jer se, od početno planirane dvije grupe, broj grupa povećao na četiri (dvije vrtićke i 

dvije jasličke). Tu bi se ishodila revizija dozvole te se čekaju rezultati natječaja na koji je Grad 

prijavio ovaj projekt, za sufinanciranje. Drugi važan projekt je već započeta izgradnja  



nogometnog igrališta u sportskom centru Vinež. Navodi kako smo u tom projektu stigli smo do 

građevinske dozvole, izvršena je sva potrebna priprema, provedena je nabava i sklopljen je 

okvirni sporazum za izgradnju kroz tri proračunske godine. U ovoj fazi obuhvaćena je 

kompletna priprema nogometnog igrališta sa reflektorima, a projekt sadrži i tribine te pomoćne 

prostorije i, dodatno, građevinsku dozvolu za novu pristupnu prometnicu, koja ide uz rub 

parcele koja ide prema Marcilnici. Ono što je, također, bitno naglasiti jest to da Grad Labin 

izvodi navedene radove, a sklopljen je i ugovor s HNS-om kojim se isti obvezao financirati 

polaganje umjetne trave. Investicija je vrijedna gotovo 3 milijuna kuna s PDV-om, u cijelosti 

financirana od HNS-a. Procjena je da, bi se u proljeće 2023. godine spomenuta investicija 

dovršila te bi se samo nogometno igralište stavilo u funkciju.  

Što se tiče druge godine, ono što je u planu, nakon dovršetka zahvata na dionici ceste 

škola-Juraj, jest da se obnovi kompletni asfaltni tepih, na dionici od škole do Juraja, na istom 

djelu koji je bio obuhvaćen nogostupom. To je ono što bi ušlo u proračun za 2023. godinu, uz 

nastavak radova na sportskom centru Vinež, i izgradnja vrtića. 

Što se tiče prostorno-planske dokumentacije, krenulo se sa izmjenom urbanističkog 

plana naselja Vinež, i to vezano za jednostavne zahtjeve građana za obavljanje zahvata unutar 

odredbi, a koji građanima puno znače, da na pojedinim parcelama mogu realizirati svoje 

zahtjeve.  

Danijel Žužić preuzima riječ ispred odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje 

imovinom. Navodi da odjel konstantno prikuplja i bilježi zahvate u bazi. Trenutno ti zahtjevi 

dosežu otprilike 5 milijuna kuna. Ukupno ih je obrađeno 62, što će biti dostavljeno u 

materijalima mjesnom odboru, kada se budu sastavljali prioriteti. Od spomenutih, najviše 

zahtjeva otpada na javnu rasvjetu, na ceste i parkirališta te jedan dio na dječja i sportska 

igrališta. Ostatak se odnosi na signalizaciju, uređenje javnih zelenih površina, sanaciju zidova 

i oborinsku odvodnju. Ističe, da što se tiče manjih zahtjeva odrađenih u tekućoj godini, kroz 

redovno održavanje od strane komunalnog poduzeća i tvrtke Elektra d.o.o., odrađeno je 

ukupno 62 naloga, s time da najviše otpada na javnu rasvjetu, održavanje javnih zelenih 

površina te sanacije na postojećim zidovima, sanacija? urbane opreme i sl. Od odrađenih 

zahtjeva u tekućoj godini, koje su bili stavljeni u plan, postavljena je javna rasvjeta u naselju 

Marciljani. Sveukupno je postavljeno 9 rasvjetnih tijela, solarnih, te je do kraja ove godine u 

planu još sanacija jednog malog ogranka oborinske odvodnje na raskrižju prema naselju 

Snašići, gdje se nakuplja voda na cesti. Od većih zahtjeva, što je Grad Labin kandidirao Fondu 

za zaštitu okoliša, jest sanacija divljeg odlagališta u naselju Marciljani, s troškom od otprilike 

90.000,00 kuna. 

Od odrađenih zahvata u posljednje četiri godine na području mjesnog odbora Vinež 

uloženo je oko 3 milijuna kuna kroz pojačano održavanje, s tim da od toga najviše otpada na 

uređenje javnih zelenih površina, održavanje i pojačano održavanje cesta i jedan dio na 

signalizaciju i javnu rasvjetu. 

Gradonačelnik preuzima riječ te ističe kako su lani na sastanku mjesnog odbora, na 

području ovom mjesnog odbora prioriteti bili javna rasvjeta u zaseoku Marciljani, te je 

dogovoreno da se to stavi u proračun, na način na koji nam financije dozvoljavaju. Tada se je 

dosta razgovaralo o zajedničkoj investiciji Grada, IVS-a i Vodovoda, projekt vrijedan gotovo 

milijun eura, što se odnosi na instalaciju vodoopskrbe prema Viškovićima, kanalizaciju ispod 

škole prema Juraju. Nadalje IVS, projekt sto posto sufinanciran, te projekt postavljanja? 



trotoara na dijelu od škole do Kolčić Brega. Kao što je i pročelnica Anamarija spomenula, 

odlučeno je da će se sanirati kompletan sloj, ne samo što je pokrpano nego će se od škole do 

Juraja, kompletno staviti novi sloj asfalta.  

Nadalje, napominje kako je dječji vrtić kandidiran na Nacionalni plan oporavka i 

otpornosti, što je bitno naglasiti. Investicija dječjeg vrtića je program koji je vrijedan milijardu i 

tristo milijuna kuna, te vjeruje kako će Grad Labin dobiti sredstva, u onom postotku koji nam 

država dozvoljava, za Dječji vrtić Vinež, te će sigurno biti uvršten u proračun za iduću godinu.  

Što se tiče sportskog centra, Grad Labin će sigurno odraditi građevinski dio koji se tiče 

zemljanih radova. Potpisan je ugovor s Hrvatskim nogometnim savezom, te će ta sredstva 

sigurno biti rezervirana za Grad Labin. 

Napominje kako se je lani pričalo i o bari, tzv. kol, na Marcilnici. Nedavno je održan 

sastanak s Naturom Histricom na kojem je analizirana njihova studija te je dogovoreno da bi 

se iduće godine, na teret grada, saniralo taj dio, a sve pod nadzorom i financiranjem Grada, 

dok će cjelokupni posao odraditi Natura Histrica. 

Ističe, kako od bitnih stvari od lani, neke su odrađene, a ostale dogovorene za iduću 

proračunsku godinu.   

Poziva članove mjesnog odbora da se pojedinačno jave za riječ. 

Dorijan Brubnjak ističe kako postoje pojedinačni zahtjevi, te postavlja upit Danijelu 

Žužiću je li ih zaprimio. 

Danijel Žužić čita spomenute zahtjeve. Prvi je upit obitelji Vuković, Markolini. Radi se o 

kući nasuprot Marciljani 2A. Tvrde da su dali peticiju za postavljanje usporivača prometa na 

tom djelu.  

Danijel Žužić odgovara kako je taj zahtjev zaprimljen, te je stavljen u bazu s ostalim 

upitima za usporivače prometa. 

Drugi upit je onaj obitelji Miletić, Marciljani 6A, koja priželjkuje javnu rasvjetu, makar i 

solarnu. Naime, na potezu od Marciljani 6 - Rina Miletić do Marciljani 15H - Adin Smajlović, na 

glavnoj prometnici nema rasvjete. Na tom potezu se, zapravo, uz samu cestu nalaze dvije 

kuće (Marciljani 6A i 6B), a još je jedna u izgradnji na k.č. 861/4 k.o. Cere.  

Danijel Žužić odgovara kako je taj zahtjev zaprimljen, to je nakon završetka postojeće 

linije, pa će sukladno tomu vjerojatno biti moguće spajanje na postojeću liniju ili ako je neki dio 

udaljen, jeftinija varijanta je solar.  

Gradonačelnik poziva pročelnika Danijela da pojasni kakva je situacija općenito s 

usporivačima prometa. 

Danijel Žužić odgovara da što se tiče usporivača prometa, pogotovo kad se radi o 

županijskoj cesti, a to je u biti glavna prometnica od „Opskrbnog“ do rotora kod „1. Maja“ , po 

Zakonu je potrebno zatražiti suglasnost Ministarstva prometa. Nažalost, tu stalno nailazimo na 

otpor i na nedobivanja suglasnosti, a slična situacija je bila u i naselju Presika, kao i na još 

nekim dionicama. Međutim, za lokalne ceste, a to bi u biti bila ova cesta koja se ranije 

spominjala, tu Grad, u suradnji sa Županijskom upravom za ceste, dogovorno može riješiti da 

Županijska uprava za ceste bude nositelj projekta. Uz suglasnost MUP-a mogu se postaviti 



usporivači prometa. Što se tiče županijskih cesta, ono što Ministarstvo tolerira jest postava 

kamera kao što je slučaj kod „Konobe“. 

Dorijan Brubnjak ističe kako i tamo kamere već duže vrijeme nema, ali da ljudi to ne 

znaju. 

Karmen Kokot Zalihić napominje kako mještani, također, traže usporivače i kod 

trgovine „Jedinstvo“. 

Dorijan Brubnjak navodi kako je sljedeći zahtjev, onaj Mladena Dušmana. Čita o čemu 

se radi: 

„Poštovani, 

molim da se pri sastavljanju prijedloga proračuna za 2023. godinu uzme u obzir 

sanacija ceste od skretanja uz moju stambenu zgradu (Ermeneđilda Štembergera 1A) - tri 

stanara: M. Dušman, Eda i Nardi Golja i Aliče Derosi prema sljedećim subjektima – Jedinstvo 

Opskrbni centar, mesnica Moral, cvjećarna, Labineca itd. 

Opis situacije: svi spomenuti subjekti imaju djelatnost koju posjećuju mnoge poslovne 

stranke, koje, osim toga, imaju vrlo opsežan vozni park. Cesta na tom potezu izgrađena je prije 

više od 30 godina i devastirana je. Kolnik je ulegnut, pogotovo zbog velikog opterećenja teških 

vozila. Na mjestima je ulegnut tako da vozila zagrebu donjim podvozjem. Na mjestima je asfalt 

cca. 8-10 cm iznad podloge te predstavlja poteškoće i moguće je rezanje pneumatika.  

Moj zahtjev je prije par mjeseci upućen pročelniku Grada Labina, koji je na teren uputio 

stručnu osobu i očevidom je utvrđeno loše stanje predmetne prometnice. Hvala na promptnoj 

intervenciji pročelniku Žužiću. O mojoj inicijativi upoznao sam sve korisnike prometnice koji su 

suglasni i koji su pozdravili inicijativu. Molimo da poduzmete mjere i osigurate sredstva u 

proračunu Grada Labina za 2023. godinu.“ 

Dorijan Brubnjak napominje kako su u potpisu svi stanari te zgrade. Navodi kako je 

drugi zahtjev gospodina Dušmana više individualan, predmet istoga je priključenje stambene 

zgrade (Dušman, Derosi, Golja) na gradsku kanalizaciju. Čita zahtjev:  

„Poštovani, 

molim da mi u pripremi za osiguranje sredstava iz proračuna Grada Labina osigurate 

stručnu analizu i shodno tome osigurate sredstva za izgradnju priključka naše zgrade na 

sustav kanalizacije. Opis situacije: naša zgrada – tri stanara nije priključena na gradski sustav 

odvodnje fekalija. Prema računima od ranijeg 1. Maja, i sadašnjeg Vodovod d.o.o. može se 

provjeriti i konstatirati da već cca. tri desetljeća redovito mjesečno izdvajamo trošak od otprilike 

800,00 kuna u ovom trenutku, za pražnjenje septičke jame, a pražnjenje je cca. 12 puta 

godišnje, tj. jednom mjesečno te pražnjenjem septičke jame doprinosimo ekološkim 

standardima i ne trujemo podzemne vode niti građanstvo. Molim da se provede stručna i 

financijska analiza koja će omogućiti našoj zgradi da bude priključena na sustav otpadnih voda. 

Molim da pri izradi stručne analize svakako upoznate nas, stanare zgrade, jer možemo 

doprinijeti pozitivnom ishodu i rješenju problematike. Od strane Danijela Žužića i gospodina 

Golje pokazana je dobra volja u rješavanju ove problematike. Koristim priliku da ukažem na 

jednu situaciju koja bi bila racionalna, a to je da se spoje dvije točke koje proizlaze iz naših 



adresa, a to je Ermeneđilda Štembergera 1A, a to je spajanje i istovremeno sinhronizirano 

rješavanje oba zahtjeva, cesta i odvodnja.  

Danijel Žužić ističe kako je napravio aproksimativnu procjenu spomenute investicije, 

koja iznosi oko 100.000,00 kuna. 

Nataša Višković napominje kako je upravo ona bila na terenu vezano za spomenutu 

lokaciju, sa kolegama iz Vodovoda, tj. sa gospodinom Pauletićem koji vodi taj dio, što se tiče 

kanalizacije, a i cijelog tehničkog djela. 

Dorijan Brubnjak, nadalje, čita zahtjev grupe građana, a koji se tiče regulacije prometa: 

„Predmetna cesta uspostavljena je davnih 30-ih godina prošlog stoljeća, kad je i sagrađeno 

prvih desetak kuća, prema tadašnjim propisima, neposredno uz samu cestu. Tijekom proteklih 

tridesetak godina na okolnim parcelama izgrađeno je puno novih kuća, formirana su nova 

naselja uz postojeću cestu i sav promet iz tih novih naselja usmjeren je na postojeću lokalnu 

cestu. Posljednjih godina svjedoci smo velike izgradnje i na susjednim općinama (Raša, Sveta 

Nedelja) koje koriste istu cestu te je promet na predmetnoj cesti višestrukog intenziteta. Na 

cesti se izrazito brzo vozi i na određenim lokacijama se učestalo ponavljaju prometne nesreće. 

Srećom, zasad samo sa materijalnim posljedicama. Zaključak: sporna dionica lokalne ceste 

izuzetno je opasna za pješake. Nemogućnost izgradnje nogostupa, iako izgradnja istog ne bi 

riješila brzinu vožnje, kao i za promet vozila zbog puno sporednih prometnih priključaka na 

cestu zbog izgradnje novih naselja. Naš zahtjev je da se na dionici od Štemberga spoji LC. 

Također tražimo da policija učestalije vrši kontrolu brzine kako bi se svim građanima Vineža 

koji žive na toj lokaciji osigurao sigurniji i kvalitetniji život. Nadalje, na spomenutoj lokaciji ima 

i drugih životnih infrastrukturnih potreba kao što su: uspostava kvalitetne oborinske 

kanalizacijske odvodnje. Zbog nepostojanja oborinske odvodnje za vrijeme velikih oborina na 

cesti se stvaraju bujice vode i mnogima voda prodire u podrume i stanove u prizemlju. Svjesni 

smo da se sve ne može odjednom riješiti, ali molimo Grad Labin da naše zahtjeve uvrsti u 

planove, pogotovo iz razloga što u proteklo proračunsko razdoblje nije ulagalo ništa, što izaziva 

veliko nezadovoljstvo među građanima Vineža koji tamo žive. S obzirom na veliku izgradnju 

novih kuća koja se trenutno događa u susjednim općinama, a sav promet gravitira na postojeću 

cestu predlažemo da se porazgovara sa predstavnicima tih općina i započne promišljati o 

nekim alternativnim pravcima za ta nova naselja u susjednim općinama, jer je ta prometnica 

već sada preopterećena.“ Prilažu nacrt stanja te ulice. Za početak, predlažu barem usporivače 

prometa. 

Predsjednik mjesnog odbora čita zahtjev grupe nezadovoljnih građana Vineža koja živi 

uz NC.03.14: „Na lokaciji uz nerazvrstanu cestu NC.03.14 izgrađeno je puno kuća u proteklih 

30 godina. Možemo slobodno reći da se radi o potpuno novosagrađenom naselju u naselju 

Vinež. Spomenuta cesta u vrlo je lošem stanju. Dio ceste nasut je drobljenim asfaltom sa kojeg 

se prilikom prolaska vozila ili jačeg vjetra dižu čestice opasne prašine. Uviđajem na terenu, te 

usporedbom sa urbanističkim planom naselja Vinež ustanovljeno je da dio ceste za koju je 

predviđen koridor nije ni izveden, k.č. 1664? k.o. Novi Labin. Radi se o dijelu ceste od oko 100 

m koji bi trebao omogućiti priključak na cestu koja prolazi uz osnovnu školu LC.50146. Mislimo 

da smo jedino naselje na Vinežu koje nema javnu rasvjetu, s obzirom da se u proteklom 

razdoblju na ovom području Vineža nije ulagalo u infrastrukturne objekte, među ljudima koji tu 

žive vlada veliko nezadovoljstvo. Putem mjesnog odbora Vinež tražimo uređenje postojeće 

ceste sukladno urbanističkom planu naselja Vinež, asfaltiranje navedene ceste, kao i 



uspostavu javne rasvjete, kako bismo i mi koji živimo u ovom naselju imali isti standard kao i 

ostali žitelji naselja Vinež.“ 

Dorijan Brubnjak, nadalje, navodi da postoji još jedan zahtjev za asfaltiranje 

nerazvrstane ceste NC.03.13 – naselje Vinež, sa velikim brojem potpisa. Čita zahtjev: „Kao 

stanari naselja Vinež i korisnici ceste koja se nalazi na k.č. 2109/4 k.o. Novi Labin, slobodni 

smo Vam se obratiti sa ovim zahtjevom za uređenjem, asfaltiranje nerazvrstane ceste 

NC.03.13 u Labinu u naselju Vinež. Naime, predmetna nerazvrstana cesta dolazi kao 

nerazvrstana cesta NC 03.13. U popisu nerazvrstanih cesta na području Grada Labina 

objavljenim u Službenim novinama Grada Labina 24. ožujka 2021. godine i koju nerazvrstanu 

cestu održava Grad Labin. U naravi, predmetna nerazvrstana cesta predstavlja makadamsku 

cestu, prolaz posipan šljunkom tucanikom. Predmetnu nerazvrstanu cestu koriste brojni stanari 

naselja Vinež, i to kao vlasnici obiteljskih kuća, stanari stanova i korisnici poslovnih prostora, 

kozmetički salon, koji putem predmetne nerazvrstane ceste dolaze do svojih kuća i objekata. 

Zbog činjenice da je cijela dionica predmetne nerazvrstane ceste makadam, bijela cesta, što 

pogotovo tijekom ljetnih sušnih mjeseci dovodi do konstantnog stvaranja ogromne prašine koja 

ulazi u stambene objekte i poslovne prostore te osobna vozila stanara, a čime se nanosi šteta 

osobnim automobilima stanara, vlasnici obiteljskih kuća i stanova podnose zahtjev za 

uređenjem, asfaltiranjem nerazvrstane ceste, koja se nalazi u Labinu u naselju Vinež. Isti mole 

da ih se povratno izvijesti o poduzetim i planiranim aktivnostima na uređenju iste.“ 

Anamarija Lukšić napominje kako tu nije još provedena uspostava ceste. 

Šime Martinović postavlja upit postoji li pravilnik kojim je propisano koliko stambenih 

prostora mora postojati na određenom putu da bi Grad bio dužan otkupiti privatno vlasništvo? 

Anamarija Lukšić odgovara kako ne postoji takav pravilnik? 

Anamarija Lukšić navodi kako je razlika između prve ceste koju su čitali koja ide prema 

školi, da je davno bila planirana za rasteretiti lokalnu cestu, te je prostorni koridor sačuvan. Što 

se tiče druge, ona je u odluci definirana kao nerazvrstana cesta, ali treba najprije provesti 

postupak uspostave. 

Gradonačelnik podsjeća kako se je danas sastao na članovima mjesnog odbora da bi 

se definirali prioriteti mjesnog odbora. 

Šimu Martinovića zanima koliko je na tom djelu, za koje se traži izgradnja ceste, puno 

objekata legalizirano naknadno. 

Šime Martinović, nadalje, ističe kako je u više navrata obišao dječje igralište kod škole. 

Na tom djelu nema zaštitne ograde. Navodi kako su zakonske odredbe jasne. Ne zna da li 

postoji uporabna dozvola. Napominje kako ima dva, tri prodora gdje se potkopava  zid. Na 

igralištu se nitko ne igra, igralište je zatvoreno jer je „gospodin“ srušio binu i napravio privatni 

ulaz, i svaka dva, tri dana tamo šeta pas. I otkad je on tamo, nitko osim njega ne ulazi. Ona 

zaštitna ograda, koja je nova dvije, tri godine, je u funkciji samo tog jednog psa. Prijedlog na 

mjesnom odboru je bio da ono što mora biti po zakonu jest zaštitna ograda, da se skine na 

lokaciji na kojoj je nova ograda i stavi tamo gdje je potrebna. Napominje kako je gospodin 

Žužić uputio nalog 1. Maj-u za potporni zid i ogradu.  



Danijel Žužić odgovara da što se tiče spomenutog zida, poslan je nalog te ističe kako 

misli da je već i sanirano, jedan dio. Napominje kako bi na djelu zida kojeg spominju članovi 

mjesnog odbora trebalo postaviti ogradu, za čije postavljanje će Grad Labin zatražiti ponudu. 

Šime Martinović postavlja upit zašto nije uspostavljena privremena zaštita po zakonu. 

Napominje kako mora biti ograda visoka 1,2 metra. Napominje kako se isto događalo nedavno 

kod Krvove place. Ističe kako je sam izmjerio visinu od 1,2 metra te da je zakonom propisano 

da na mjestu na kojem je visina preko jednog metra, mora postojati zaštitna ograda. Nadalje, 

ističe kako je na mjestu na kojem djeca svaki dan trče, zid visine 2,8 m. Njegov upit je 

postavljen u smjeru kada se planira zaštiti predmetni zid. Ističe da ako nije moguće napraviti 

trajnu zaštitu, postoji privremeno rješenje sa zaštitnom trakom. 

Gradonačelnik iznova podsjeća kako su tema konzultacija definiranje prioriteta u 

proračunu Grada Labina za 2023. godinu. Napominje kako će Danijel Žužić napraviti procjenu 

za dječje igralište, koju će Grad poslati mjesnom odboru, a koji će odlučiti hoće li to biti uvršteno 

u prioritete za proračun. 

Šime Martinović napominje kako je upravo on bio na mjestu nesreće u vrijeme kada je 

muška osoba pala sa zida visine 1,2 m, a na spomenutom djelu visina ide do 4 m, na kojem 

djelu svakodnevno trče djeca. Zanima ga, u kratko, hoće li Gradonačelnik biti odgovoran, 

nakon što je obaviješten o stanju. Inzistira da u najkraćem roku, „do sutra“ bude postavljena 

privremena zaštita. 

Gradonačelnik postavlja upit Šimi Martinoviću shvaća li da svaku javnu površinu u 

Gradu Labinu ne održava sam Grad? Napominje da spomenuta parcela nije u vlasništvu Grada 

Labina. 

Šime Martinović se ne slaže s navodom Gradonačelnika te ga poziva da dokaže da 

predmetna parcela nije u vlasništvu Grada.  

Gradonačelnik opominje Šimu Martinovića da, ili prati sastanak po točkama, ili će isti 

biti prekinut jer se član mjesnog odbora neprikladno ponaša. 

Šime Martinović inzistira da se u zapisnik unese kako je gradonačelnik pokušao izbjeći 

temu. Navodi kako se ne ponaša neprikladno, već parira Gradonačelniku. 

Gradonačelnik ističe kako član mjesnog odbora Šime Martinović pokušava prekinuti 

sastanak, te ističe, ukoliko se isti ne bude pridržavao dnevnog reda, sastanak će biti prekinut. 

Napominje kako ne poštujući točke dnevnog reda, ne poštuje članove, a ni predsjednika istog.  

Šime napominje kako ovaj sastanak nema smisla jer ga Gradonačelnik vodi u svojemu 

smjeru. 

Gradonačelnik upozorava kako će biti primoran predsjednika mjesnog odbora zamoliti 

da člana Šimu Martinovića udalji sa sastanka. 

Šime Martinović postavlja upit koliko je sredstava u proračunu predviđeno za popravak 

vage, spomenika kulture Labinske republike? Zanima ga je li projekt od prije dvije godine bio 

idejni? Ističe kako nedostaje banner Labinske republike, te je po projektu planiran otvoreni 

teatar. Postavlja upit gdje je on nestao?  



Gradonačelnik iznova napominje da, ukoliko je mjesnom odboru Vinež prioritetno da 

se radi amfiteatar iza Krvove place, a nisu mu prioriteti ono što građani pitaju, Grad Labin će 

to prihvatiti. Zato smo danas tu, da se definiraju prioriteti. Ako mjesni odbor Vinež zaključi da 

je, od sigurnosti građana na cesti, na trotoaru, bitnija izgradnja amfiteatra, Grad Labin neće 

ulagati u rasvjetu, prometnicu, nogostupe, već će se izgraditi amfiteatar.  

Šime Martinović postavlja upit je li Labinska republika spomenik Vineža ili cijelog 

Labina? Je li industrijska zona samo od Vineža ili od cijelog Labina? Zato traži odgovor, ako 

je „ovo“ spomen obilježje cijele Republike Hrvatske vlasništvo Vineža ili vlasništvo Grada 

Labina? Ide li to iz budžeta prioriteta? Napominje kako mještani Vineža nisu birali tko će ovdje 

dolaziti, birao je Grad. 

Dorijan Brubnjak napominje kako će njemu zasigurno uvijek prioritetnija biti sigurnost 

djece i pješaka, od izgradnje amfiteatra. 

Šime Martinović napominje kako je amfiteatar bio „trojanski konj“ Valtera Glavičića, za 

izbore. Zbog čega je amfiteatar bio ucrtan u projektu?  

Gradonačelnik napominje kako ovom sastanka prisustvuju i ostali članovi mjesnog 

odbora te koji predstavljaju određene mikrolokacije na području mjesnog odbora. 

Fajdo Begović napominje kako se stanari bune na slabi pritisak vode. Ističe kako se 

pomalo radi, te se jedan dio ulice napravio. Postavlja upit može li se na centralnu cestu kroz 

Vineža postaviti usporivači. Ističe kako su, su inače zadovoljni što se tiče naselja „Novih 

zgrada“. 

Andrea Poldrugovac ističe kako ga veseli što je bara na Vinežu ponovno tema, da 

postoji neki okvirni plan što bi se trebalo raditi, te da će ta investicija uči u proračun za iduću 

godinu. Smatra da se sa jednostavnim zahvatom na tom djelu može napraviti jako puno. Na 

tom području priroda je netaknuta. Misli da bi bilo dobro da se isplanira zahvat čišćenja svog 

raslinja oko „vulkanizera“ pa sve do dole. Napominje kako je Grad Labina nedavno raspisao 

natječaj za davanje parcela mladima, na jednom igralištu koje je bilo „poludivlje“. 

 Anamarija Lukšić napominje kako je tamo ostavljena jedna parcela, dakle nije sve 

prodano, upravo iz razloga da se može organizirati igralište. 

 Andrea Poldrugovac, nadalje, ističe kako mještani naselja Marcilnica nemaju većih 

problema. Sitni upiti mještana vezani su uz promet, pogotovo za „stupiće“, kao što je slučaj 

kod ljekarne. Smatra da se postavom stupića na toj lokaciji nije puno dobilo, budući da se sada 

vozači parkiraju ispred ili iza istih. Stanari postavljaju upit može li se na tom području 

organizirati jednosmjerna ulica, zabrana parkiranja? Ističe kako je još jedan nezgodni dio dolje 

kod „agrarije“ na zavoju.  

Napominje kako je dobio još nekoliko upita mještana, ali koji su, isto tako, već 

evidentirani u bazi. Jedan se tiče rasvjete u Ladencima, za Muškinja-Malić. 

Šime Martinović ističe kako postoji još jedan problem, a koji se spominjao još i lani, a 

to je opasan izlaz kod „Novih kuća“. Nekoliko se mještana bunilo na nepreglednost pri izlazu 

iz ulice. Napominje kako je na tom mjestu bio i redar, te sve to skupa traje već 3 godine.  

Gradonačelnik ističe kako će do kraja 2022. godine taj problem biti riješen.  



Šime Martinović napominje kako se na tom mjestu nalazi kamera te, da bi se sadržaj 

snimanja mogao upotrijebiti kao dokaz, pokraj kamere mora stajati natpis o tome da se vrši 

video nadzor. Ističe da se kod marketa Đeni pije, i vrši nužda, te jedan komunalni redar ne 

može biti na svim mjestima u isto vrijeme. 

Kako se više nitko nije javio za riječ, sjednica je zaključena. 
Završeno u 18,05 sati. 

         
                            

                          PREDSJEDNIK 
 
                         Dorijan Brubnjak, v.r. 

Zapisničarka: Stefania Načinović, v.r. 

 
 

 

 

 

 

  

   

 


